



La carte des soins  
*Treatment menu*

CINQ MÔNDES  
SPA PARIS

Algotherm

# Bienvenue

---

## Bienvenue au spa Cinq Mondes®

Dans un décor chaleureux, notre équipe vous accueille, tout au long de l'année, pour un moment d'évasion et de bien-être. Découvrez dans notre spa, les meilleurs rituels ancestraux de beauté adaptés par Cinq Mondes® et l'expertise Algotherm® qui allie océans, sciences et technologies pour créer des produits régénérateurs et reminéralisants pour la peau. La rencontre de ces deux marques emblématiques offre une diversité de soins et produits pour prendre soin de vous.

Accordez-vous une parenthèse de plénitude au spa. Détendez-vous et profitez de notre espace détente composé d'un bain à remous, d'un hammam, d'un sauna et d'une salle de remise en forme. Offrez-vous aussi un de nos nombreux massages prodigués par nos mains expertes.

## *Welcome to the Cinq Mondes® spa*

*Our team is here to welcome you, all year round, in this inviting setting for a relaxing escape. At our spa you'll discover the best ancestral beauty rituals adapted by Cinq Mondes® and the expertise of Algotherm® which combines oceans, science and technology to create regenerating and remineralising products for the skin. These two emblematic brands have come together to offer a variety of treatments and products so you can be pampered.*

*Take the revitalising break you need at the spa. Relax and make the most of our relaxation space which includes a jacuzzi, hammam, sauna and fitness room. You can also treat yourself to one of the many massages offers by our expert hands.*

---

## **Horaires d'ouverture :**

Mardi au jeudi et dimanche 10h00-20h00

Vendredi et samedi 10h00-21h00

Sur réservation au 01 64 13 88 60 (depuis votre chambre 8860)

ou par mail [spa.senart@residhome.com](mailto:spa.senart@residhome.com)

## **Opening hours:**

Tuesday to Thursday and Sunday 10am-8pm

Friday and Saturday 10am-9pm

Reservation required, call +33 (0)1 64 13 88 60 (from your room 8860)

or email [spa.senart@residhome.com](mailto:spa.senart@residhome.com)

## **ACCÈS AU SPA ET SOINS / ACCESS TO THE SPA AND TREATMENTS**

L'entrée à l'espace spa est possible avec l'achat d'un forfait spa. Lors d'un soin, l'accès au spa n'est pas inclus.

Le port du maillot de bain est obligatoire dans le spa, le short de bain est interdit.

L'accès à la piscine est uniquement réservé aux clients hébergés sur nos résidences de Sénart. La Direction se réserve le droit d'expulsion en cas de non respect des consignes.

Nous vous invitons à vous présenter 10 minutes avant le début de votre rendez-vous et de respecter les heures de rendez-vous. En cas de retard, nous serons dans l'obligation de raccourcir la durée du soin ou d'annuler de façon à garantir la pleine satisfaction des clients suivants.

Le spa est un univers de tranquillité, d'harmonie et de bien-être. L'usage du téléphone portable au sein du spa n'est pas autorisé. L'accès au spa est interdit aux enfants âgés de moins de 16 ans, hors le créneau « BAMBINO ».

*The purchase of a treatment does not include admission to the spa area, except when you purchase a spa package.*

*Bathing suits must be worn in the spa; swim shorts are prohibited.*

*The access to the swimming pool is only reserved to the customers hosted in our residences of Sénart. The management will expel anyone who does not follow the rules.*

*Kindly arrive 10 minutes before the scheduled booking time and observe the appointment times. Should you run late, we will be forced to cancel or shorten the duration of treatment to ensure the complete satisfaction of the next customers.*

*To guarantee tranquility, harmony and well-being, the use of mobile phones within the spa is prohibited. Children under 16 are prohibited from accessing the spa except during the "BAMBINO" period.*

## **MODIFICATION ET ANNULATION / CHANGE AND CANCELLATION**

Pour tout changement ou annulation, il vous est demandé de contacter le spa, dans un délai minimum de 48 h avant le début du soin afin de nous éviter de devoir facturer le rendez-vous (100% de son prix).

*For any programme change or cancellation, you are requested to contact the spa at least 48 hours before the start of the session to avoid having to charge for the appointment (100% of the price).*

## **FEMMES ENCEINTES / PREGNANT WOMEN**

Nous avons prévu des soins particuliers pour les futures mamans à partir du 4ème mois de grossesse. N'hésitez pas à demander conseil au personnel d'accueil du spa pour vous aider à sélectionner les soins les plus appropriés à cette période particulière. Le sauna et le hammam sont fortement déconseillés aux femmes enceintes.

*We provide expectant mothers with special treatments from the 4th month of pregnancy. Don't hesitate to ask the spa reception staff for advice to help you select the treatments best suited to this particular period. The sauna and steam room are not recommended for pregnant women.*


## **ÉTAT DE SANTÉ / HEALTH STATUS**

Les soins prodigués au sein du spa sont réservés exclusivement à des personnes en bonne santé. Merci de nous prévenir de tout problème de santé, allergie ou blessure qui pourrait gêner le bon déroulement de votre soin, ou l'usage des équipements du spa. En cas de doute, veuillez consulter votre médecin traitant avant toute réservation. Le spa est un univers non médicalisé et tous les soins qui y sont dispensés ont pour seul but votre bien-être.

*The treatments provided within the spa are reserved exclusively for healthy people. Please notify us of any health issue, allergy or injury that may interfere with your treatment or the use of spa equipment. If in doubt, please seek advice from your general practitioner prior to booking. The spa is a non-medical environment and the sole aim of all treatments provided therein is your well-being*

La Direction ne peut être tenue pour responsable en cas de perte, de vol, d'oubli ou de détérioration d'objets au sein du spa.

*The Management shall not be held liable for any lost, stolen, forgotten or damaged objects within the spa.*

A portrait of a young woman with voluminous, dark, curly hair, smiling warmly. She is wearing a light-colored, possibly white, top. The background is a solid, warm-toned beige. A semi-transparent purple banner is overlaid across the middle of the image, containing text.

Spa Club et forfait  
*Spa Club and package*

---



1 entrée piscine, client séjournant dans la résidence .....	20 €
1 entrée spa, client séjournant dans la résidence .....	20 €
1 entrée spa + piscine, client séjournant dans la résidence .....	30 €
1 entrée spa client extérieur .....	30 €
10 entrées nominatives, valable 1 an à la date de souscription .....	1h .....200 €
Privatisation du spa .....	Sur devis
1 entrée pour tout rituel de 30 min .....	20 €

**Accès spa offert à partir d'un rituel d'1 heure par personne.**

**Accès à la salle de fitness offert pour 1 entrée spa.**

1 swimming pool admission for customers staying in the residence .....	€20
1 spa admission for a customer staying in the residence .....	€20
1 spa + swimming pool admission for customers staying in the residence .....	€30
1 spa admission for external customers .....	€30
10 admissions, non-transferable, valid for 1 year from the date of subscription .....	1h .....€200
Spa privatisation .....	On request
1 admission for all 30min ritual .....	€20

**Access to the spa free of charge for the purchase of a 1-hour ritual per person.**

**Access to the fitness room free of charge with 1 admission to the spa.**

## FORFAITS / PACKAGES

### Découverte

5 entrées au spa, 10% de remise sur l'achat de vos produits,

5 heures de soins, 5 petits déjeuners pour 2 personnes,

1 trousse de beauté, 1 massage de 30 minutes

Abonnement valable 1 an à partir de la date de souscription,

abonnement nominatif .....550 €

### Discovery

5 admissions to the spa, 10% discount on the purchase of your products,

5 hours of treatments, 5 breakfasts for 2, 1 beauty case,

1 x 30-minute massage free of charge

Pass valid for 1 year from the date of subscription, non-transferable pass

.....€550

## FORFAITS / PACKAGES

### Gourmand

1 heure d'accès au spa et 1 déjeuner au restaurant

Forfait valable pour 1 personne

#### *Indulgent*

*1-hour access to the spa and 1 breakfast at the restaurant*

*Package valid for 1 person ..... 50 €*

### Pétillant

1 heure d'accès au spa, 1 soin duo 30 minutes

et 2 coupes de Champagne offertes

#### *Sparkling*

*1-hour access to the spa, 1 x 30-minute Duo treatment*

*and 2 glasses of Champagne free of charge ..... 150 €*

### Bambino

30 minutes d'accès au spa, 1 soin Signature de 20 minutes

en duo avec 1 parent

Découverte pour les enfants de 6 à 15 ans accompagnés d'un adulte

Valable uniquement le mercredi de 10h à 16h

#### *Bambino*

*30-minute access to the spa, 1 x 20-minute Signature treatment*

*in tandem with 1 parent*

*Discovery for children aged 6 to 15 accompanied by an adult*

*Valid only on Wednesdays from 10am to 4pm ..... 65 €*

### Minceur

10 séances soin Marins Algotherm dont 1 offerte

(1 heure d'accès à la salle de fitness offert avant chaque soin)

Abonnement valable 1 an à partir de la date de souscription, abonnement

nominatif

#### *Slimming*

*10 sessions of silhouette Marine Treatments ,1 is free of charge*

*(1-hour access to the fitness room free of charge prior to every treatment)*

*Pass valid for 1 year from the date of subscription, non-transferable pass*

*..... 1170 €*

## SUBLIMER VOTRE REGARD ENHANCE YOUR EYES

Restructuration sourcils .....	15 €
Entretien sourcils .....	10 €
Teinture des sourcils ou cils .....	20 €
Teinture cils et sourcils .....	25 €
Rehaussement de sourcils .....	45 €
Rehaussement de cils .....	40 €
Restructuration sourcils et rehaussement de sourcils .....	40 €
<i>Eyebrow shaping</i> .....	€15
<i>Eyebrow grooving</i> .....	€10
<i>Eyebrow or eyelash tinting</i> .....	€20
<i>Eyelash and eyebrow tinting</i> .....	€25
<i>"Brow lift"</i> .....	€45
<i>Eyelash lift</i> .....	€40
<i>Eyebrow shaping and "Brow lift"</i> .....	€40

## ÉPILATION POUR ELLE / EPILATION FOR HER

Lèvres ou menton .....	10 €
Aisselles ou maillot simple .....	18 €
Maillot échancré .....	25 €
Maillot intégral .....	35 €
Demi-jambes ou bras ou cuisses .....	25 €
Jambes complètes .....	35 €
<i>Lips or chin</i> .....	€10
<i>Armpits or bikini line touch-up</i> .....	€18
<i>Standard bikini line</i> .....	€25
<i>Full bikini</i> .....	€35
<i>Half Legs or arms or thighs</i> .....	€25
<i>Full legs</i> .....	€35

## ÉPILATION POUR LUI / EPILATION FOR HIM

Dos ou torse .....	35 €
<i>Back or torso</i> .....	€35

A close-up photograph of a woman lying on her back, eyes closed, receiving a facial massage. Her hands are gently touching her face. The background is a plain, light-colored wall. A semi-transparent purple banner is overlaid across the middle of the image, containing text.

Massage signature  
*Signature massages*

---





**MASSAGE « ESSENTIEL »**

Une véritable source de détente et de vitalité.

**Dos, visage, cuir chevelu et pieds**

*“The essential” massage*

*A genuine source of relaxation and vitality.*

**Back, face, scalp and feet ..... 15 min ..... 30 €**

**MASSAGE « ÉVASION »**

Massage sur-mesure personnalisable alliant la pression, la douceur et favorise l’apaisement des douleurs musculaires pour vous procurer détente, relaxation et sensation d’évasion.

*“Refreshing” massage*

*Customized massage combining pressure with softness, which helps soothe muscle aches, leaving you rested, relaxed and refreshed.*

.....20 min ..... **45 €**

.....45 min ..... **80 €**

.....1h20 ..... **150 €**

**MASSAGE « SYNERGIE »**

Massage en duo alliant la pression, la douceur et favorise l’apaisement des douleurs musculaires pour vous procurer détente, relaxation et sensation d’évasion.

*“Synergy” massage*

*Massage in tandem combining pressure with softness, which helps soothe muscle aches, leaving you rested, relaxed and refreshed!*

.....30 min ..... **100 €**

.....1h00 ..... **190 €**

.....1h30 ..... **280 €**



## Rituels soins éclat du visage

### *Facial radiance treatment rituals*

---

Gestuelles ancestrales permettant de réveiller l'éclat du teint et de purifier la peau grâce à l'association d'extraits de fleurs et de fruits tropicaux.

*Ancestral techniques used to enhance the radiance of the complexion and purify the skin through the combination of tropical fruit and flower extracts.*



### FLEURS DE BALI « **COUP D'ÉCLAT** »

Durant ce soin, profitez des délicates senteurs des fleurs tropicales, pour une peau éclatante et un teint sublimé.

*Bali Flowers "Radiance booster"*

*During this treatment, enjoy the delicate scent of tropical flowers, for radiant skin and enhanced complexion. ....30 min .....58 €*

### AUX 5 FLEURS DE BALI « **HYDRATANT** »

Ce soin d'origine Balinaise hydrate en profondeur et illumine la peau grâce à l'association de cinq fleurs tropicales. Les massages du visage, de la nuque et trapèzes libèrent les tensions et apportent ressourcement.

*5 Bali Flowers "Hydrating"*

*This Balinese treatment deeply hydrates and brightens the skin by combining five tropical flowers. Face, neck and trapezius muscle massages release tension and help recharge your batteries. ....1h .....99 €*

### FLEURS ET FRUITS DE BALI « **PERFECTEUR ÉCLAT** »

Le véritable soin zéro défaut et perfecteur visage, cou et décolleté, grâce à des techniques d'oxygénation alliant des actifs naturels de fleurs tropicales et d'acides de fruits (AHAs).

*Bali Flowers and Fruit "Radiance perfecter"*

*The genuine zero defect, face, neck and décolleté perfecter treatment, using oxygenation techniques combining natural active ingredients derived from tropical flowers and fruit acids (AHAs). ....1h30 .....140 €*



## Rituels soins restructurants du visage

### *Face restructuring treatment rituals*

---

Une expérience unique alliant massage et soin incontournable.  
Un massage du visage extrêmement sophistiqué originaire du Japon.  
KO signifie ancien, BI la beauté du visage, et DO l'action juste.

*A unique experience combining massage with ESSENTIAL treatment.  
Extremely sophisticated facial massage from Japan. KO means ancient, BI facial  
beauty and DO the right action.*



**KO BI DO « JEUNESSE INSTANTANÉE »**

Ce massage du visage combine la puissance du Géo aux gestuelles de lifting naturel, pour des résultats immédiats.

*KO BI DO "Instant Youth"*

*This facial massage combines the power of Géo with natural lifting techniques, for immediate results. ....30 min .....58 €*

**KO BI DO « REDENSIFICATION »**

Ce soin « anti-rides » agit profondément sur le visage et le cou, pour retrouver une peau tonifiée et lissée.

*KO BI DO "Redensification"*

*This "anti-wrinkle" treatment has an in-depth action on the face and neck, to restore toned, smoothed skin. ....1h .....99 €*

**KO BI DO « ANTI-ÂGE GLOBAL »**

Ce soin d'exception allie la puissance des manœuvres de la dermopuncture et du Ridoki, pour un véritable lifting naturel du visage, du cou et du décolleté.

*KO BI DO "Global anti-ageing"*

*This exceptional treatment combines the power of dermopuncture movements with the Ridoki, for a genuinely natural lifting effect on the face, neck and décolleté. ....1h30 .....140 €*



## Rituels de soins corps

### *Body treatment rituals*

---

Chaque voyage sensoriel vous procure une évasion unique à travers le temps et l'espace pour une régénération profonde du corps et de l'esprit. Laissez-vous transporter par les parfums enivrants, les textures envoûtantes pour un apaisement durable.

*Every sensory journey takes you on a unique voyage through time and space for an in-depth regeneration of the body and mind. Let yourself be carried away by intoxicating fragrances and enchanting textures for a long-lasting soothing sensation.*

---

## SOIN PRÉPARATOIRE DU CORPS BODY PREPARATION TREATMENT

### GOMMAGE AROMATIQUE AUX ÉPICES « **ÉNERGISANT** »

Inspiré du Boreh, recette traditionnelle venue de Java à base d'épices et de sels de mer. Ce soin tonifie le corps par ses senteurs revigorantes et laisse la peau délicatement satinée.

*Aromatic Scrub with spices "Energising"*

*Inspired by Boreh, a traditional recipe from Java based on spices and sea salt.*

*This treatment tones the body with its invigorating scents*

*and leaves the skin delicately silky. ....30 min ..... 58 €*

### GOMMAGE SUBLIME AU MONOÏ DE TAHITI « **NOURRISSANT** »

Issue de la Ra'au, pharmacopée traditionnelle polynésienne, cette préparation biologique à base de poudre de coco associée au Monoï de Tahiti, laisse la peau douce et soyeuse.

*Sublime Scrub with Tahiti Monoi "Nourishing"*

*Derived from Ra'au, the traditional Polynesian pharmacopoeia, this biological preparation based on coconut powder combined with Tahiti Monoi*

*leaves the skin soft and silky. ....30 min ..... 58 €*

### GOMMAGE PURÉE DE PAPAYE « **RÉVÉLATEUR D'ÉCLAT** »

Laissez-vous transporter dans le royaume du Siam et ses notes envoûtantes.

Ce soin composé de papaye et de terre de diatomée exfolie, parfume et illumine votre peau.

*Papaya Puree Scrub "Radiance revealing"*

*Let yourself be carried away into the kingdom of Siam and its spellbinding notes.*

*This treatment, which consists of papaya and diatomaceous earth,*

*exfoliates, leaves a scent and brightens your skin. ....30 min ..... 58 €*

~~~~~

## SOIN MASSAGE DU CORPS BODY MASSAGE TREATMENT

### MASSAGE ORIENTAL TRADITIONNEL « **SENSORIEL** »

Voyagez au cœur des traditions orientales grâce à ce massage qui travaille l'ensemble du corps avec des huiles d'argan chauffées. Appréciez ces manœuvres lentes et profondes pour un moment de pur bien-être.

*Traditional Oriental Massage "Sensory". Take a journey into the heart of oriental traditions with this massage which works on the entire body using warm argan oil. Enjoy these slow, deep movements for a moment of total well-being.*

.....30min ..... **54 €**  
.....1h ..... **99 €**

### MASSAGE AYURVÉDIQUE INDIEN TONIFIANT « **TONIQUE PROFOND** »

Profitez de ce massage inspiré de l'Abhyanga traditionnel à l'huile chaude. L'alternance des manœuvres lentes et rapides délient les tensions et réveillent le corps.

*Toning Indian Ayurvedic Massage "Deeply toning". Enjoy this warm oil massage inspired by traditional Abhyanga. Alternating between slow and rapid movements relieves tension and invigorates the body.* .....1h ..... **99 €**

### MASSAGE SUBLIME DE POLYNÉSIE « **DÉLASSANT** »

Inspiré du Lomi-Lomi, ce massage hérité des guérisseurs de Polynésie aux délicates notes de fleurs tropicales vous accompagnent tout au long de ce soin, pour une expérience de relaxation profonde.

*Sublime Polynesian Massage "Relaxing"*

*Inspired by Lomi-Lomi, this massage inherited from Polynesian healers has delicate notes of tropical flowers throughout this treatment, to provide you with a deeply relaxing experience.* .....1h ..... **99 €**

### MASSAGE SUBLIME DU BOLA « **FEMME ENCEINTE** »

Découvrez ces lissages enveloppants intégrant une boule de massage sonore afin d'accueillir sereinement tous les changements liés à la grossesse et retrouvez un corps détendu et léger.

*Sublime Bola Massage "Pregnant Woman"*

*Discover these full-body smoothing movements featuring a massage ball with sound to serenely embrace all pregnancy-related changes and regain a relaxed, light body.* .....1h ..... **99 €**







## Les grands rituels de soins corps

### *Major body treatment rituals*

---

Ces grands Rituels vous permettent de profiter d'une association de plusieurs soins en fonction du bénéfice recherché. Laissez-vous guider par les traditions des médecines du monde, leurs secrets et parfums inoubliables pour 2 heures et plus de pur bien-être...

*These major Rituals let you enjoy a combination of multiple treatments depending on the expected benefit. Explore traditional medicines around the world, their secrets and unforgettable fragrances for over 2 hours of complete well-being ...*



### GRAND RITUEL SUBLIME « **RELAXATION ULTIME** »

Inspiré des traditions de beauté polynésiennes, ce rituel permet un lâcher-prise immédiat, incluant :

- Une évasion spa
- Un gommage Sublime au Monoï de Tahiti
- Un soin massage Sublime de Polynésie

*Major Sublime Ritual "Ultimate Relaxation". Inspired by Polynesian beauty traditions, this ritual ensures immediate relaxation, including:*

*One refreshing spa session*

*One Sublime scrub with Tahiti Monoï*

*One Sublime Polynesian massage .....2h .....150 €*

*.....2h30 .....200 €*

### GRAND RITUEL IMPÉRIAL DE JEUNESSE « **KO BI DO SUPRÊME** »

Puissant dans les meilleures traditions de soin et de beauté du monde, ce rituel vous apporte un ressourcement ultime, incluant :

- Une évasion spa
- Un soin massage du dos
- Un soin massage du visage KO BI DO ..... 1h

*Major Imperial youth Ritual "KO BI DO Supreme". Tapping into the world's best care and beauty traditions, this ritual provides you with ultimate rejuvenation, including:*

*• One refreshing spa session*

*• One back Massage treatment*

*• One KO BI DO facial Massage treatment .....2h .....150 €*

### GRAND RITUEL JOURNÉE CÉLESTE « **PERSONNALISABLE** »

Composez votre propre parcours bien-être parmi nos meilleurs rituels beauté du monde, pour une expérience holistique unique, incluant :

- Une évasion spa
- Un gommage au choix
- Un soin massage du corps au choix ..... 1h
- Un soin massage du visage au choix ..... 1h

*Major Heavenly Day Ritual "Customized". Build your own well-being journey by choosing from our best beauty rituals from all over the world, for a unique holistic experience, including:*

*• One refreshing spa session*

*• Choice of Scrub*

*• Choice of body massage treatment ..... 1h*

*• Choice of facial massage treatment ..... 1h*

*.....3h .....250 €*

A close-up portrait of a woman with dark hair, smiling and applying a white cream to her face. She has dollops of cream on her forehead, nose, cheeks, and chin. Her hands are gently touching her cheeks. The background is a plain, light-colored wall.

Les soins visage  
*Facial treatments*

**Algotherm**



## LES SOINS DÉCOUVERTE / DISCOVERY TREATMENTS

Plus le temps de vous occuper de vous ? Algotherm vous propose ses soins découverte où simplicité, détente et efficacité redonnent énergie et vitalité à votre peau ainsi qu'à votre esprit !

- Effet bonne mine : soin vitaminé fraîcheur
- Nutrition intense : soin cocooning confort
- Pores resserés : soin exfoliant pureté
- Apaisement : soin SOS haute tolérance

*No time to look after yourself? Algotherm provides you with its discovery treatments where simplicity, relaxation and efficacy restore the energy and vitality of your skin as well as spirit!*

- *Healthy glow effect: fresh treatment with a high vitamin content*
- *Intense nutrition: high-comfort, cocooning treatment*
- *Tightened pores: high-purity exfoliating treatment*
- *Soothing: high tolerance SOS treatment ..... 30min ..... 50 €*

## LES SOINS ALGOINTENSES / ALGOINTENSE TREATMENTS

Promesses d'efficacité et de détente, nos soins ALGOINTENSE allient expertise esthétique et produits raffinés. En fonction de votre type de peau, de vos attentes et de vos envies nous vous proposerons le soin fait pour vous et votre peau !

- Soins expertise jeunesse – ALGOTIME EXPERT
- Soins solution taches - ALGOTIME PERFECT
- Soins initial 1<sup>ères</sup> rides - ALGOTIME CONTROL
- Soins nutrition intense – ALGOHYDRA
- Soins matifiant équilibrant – ALGOCLEAR
- Soins apaisant anti-rougeurs – ALGOSENSI
- Soins anti-pollution – ALGOECLAT

*Promising efficacy and relaxation, our ALGOINTENSE treatments combine cosmetic expertise with refined products. Depending on your skin type, your expectations and desires, we will provide you with the right treatment for you and your skin!*

*Youth expertise Treatment – ALGOTIME EXPERT*

*Anti-mark Treatment - ALGOTIME PERFECT*

*Initial 1st wrinkle Treatment - ALGOTIME CONTROL*

*Intense nutrition Treatment – ALGOHYDRA*

*Balancing mattifying Treatment – ALGOCLEAR*

*Anti-redness soothing Treatment – ALGOSENSI*

*Anti-pollution Treatment – ALGOECLAT ..... 1h ..... €99*



## LES SOINS ALOGOINTENSES / ALGOINTENSE TREATMENTS

Soins haut de gamme sur-mesure de détente et volupté associés à un soin du regard. 3 métamorphoses, 3 résultats en synergie avec des accessoires inédits pour une action drainante, stimulante, décongestionnante et reminéralisante.

- Liftant et raffermissant
- Repulpe et lisse les rides et ridules
- Unifie, lisse et illumine

*High-end customised relaxation and voluptuousness treatments combined with eye treatment.*

*3 metamorphoses, 3 results in synergy with unique accessories for draining, stimulating, decongesting and remineralising action.*

- *Lifting and firming*
- *Plumps and smooths wrinkles and fine lines*
- *Evens out, smooths and brightens* ..... 1h30 ..... **140 €**

A close-up photograph of a woman lying on her back, receiving a body massage. Her eyes are closed, and she has a serene expression. A pair of hands is shown massaging her upper back and shoulder area. The background is softly blurred, showing white linens.

## Les soins corps *Body treatments*

---

Pour mieux recevoir les soins, la peau doit être convenablement préparée !  
*For optimal treatment, the skin must be suitably prepared!*

~~~~~

## SOINS PRÉPARATEURS CORPS BODY PREPARATION TREATMENTS

### SUCRÉ SALÉ MARIN

#### Dédié aux peaux mixtes à tendance grasses

Ce soin exfoliant tonifiant est effectué avec un mélange de cristaux de sels et sucres combinés à une huile marine apaisante et au complexe adapté.

*Marine Sweet/Savoury. Dedicated to combination oily skin types*

*This toning, exfoliating treatment is performed with a mixture of salt crystals and sugars combined with a soothing marine oil*

*and the appropriate complex. .... 30 min .... 54 €*

### DOUCEUR MARINE

#### Dédié aux peaux sensibles et/ou aux peaux sèches

Ce soin exfoliant est effectué avec un gommage crème onctueux, riche en algues et particules végétales exfoliantes.

*Marine Softness. Dedicated to sensitive and/or dry skin types*

*This exfoliating treatment is performed with a smooth cream scrub,*

*rich in algae and exfoliating plant particles. .... 30 min .... 54 €*

## SOINS MARINS REMINÉRALISANTS REMINERALISING MARINE TREATMENTS

### SOIN MARIN FANGOTHÉRAPIE

Un gommage du corps suivi d'une application de boue marine aux propriétés apaisantes, délassantes et purifiantes (application locale ou sur tout le corps).

*Fangotherapy marine treatment. Body scrub followed by the application of sea mud with soothing, relaxing and purifying properties (topical application*

*or application to the entire body). .... 1h ..... 110 €*

### SOIN MARIN REMINÉRALISANT AU CHOIX

Détoxifiant, reminéralisant, silhouette ou jambes légères selon vos besoins.

Soin complet comprenant un gommage et un enveloppement aux algues, pour renforcer et tonifier le système immunitaire grâce à la teneur en minéraux, enzymes et acides aminés.

*Choice of remineralising marine treatment. Detoxifying, remineralising, light legs or silhouette according to your needs. Comprehensive treatment including alga scrub and wrap, to boost and tone the immune system thanks to the mineral,*

*enzyme and amino acid content. .... 2h ..... 200 €*





Profondément holistique, les soins Evasion de Beauté offrent la possibilité de découvrir toute la richesse des rituels du monde dans une évasion extrême. Soins Signature Algotherm, ces expériences exclusives sensorielles apportent au corps et à l'esprit une totale harmonie.

*Our deeply holistic Refreshing Beauty treatments are an opportunity to discover the full extent of worldwide rituals as part of an extremely refreshing experience. As Algotherm's Signature treatments, these exclusive sensory experiences ensure perfect harmony for the body and mind.*

## SOINS ÉVASION BEAUTÉ REFRESHING BEAUTY TREATMENTS

### **MASSAGE RELAXANT INSPIRATION POLYNÉSIIENNE**

Massage profond et relaxant avec l'application d'huile tiède déliant les tensions afin de redonner énergie et vitalité.

*Polynesian Inspired relaxing massage. Deep and relaxing massage with application of lukewarm oil to relieve tension while restoring energy and vitality.*

..... 1h ..... **99 €**  
 ..... 1h30 ..... 150 €

### **MASSAGE ÉNERGISANT INSPIRATION ATLANTIQUE OU ANTARCTIQUE**

Ce soin évasion alterne des techniques de massage énergétiques et des mouvements de digitopressions pour dénouer toutes les tensions. Profondément relaxé et ressourcé, le corps retrouve toute son énergie.

*Atlantic or Antarctic Inspired energising massage. This liberating treatment alternates between energising massaging techniques and acupressure movements to relieve any tension. Deeply relaxed and refreshed, the body regains its energy.*

..... 1h ..... **99 €**  
 ..... 1h30 ..... 150 €

### **MASSAGE HARMONISANT INSPIRATION ASIATIQUE OU INDIENNE**

Massage millénaire Indien à l'huile chaude déliant les zones de tensions afin de redonner énergie et vitalité.

*Asian or Indian Inspired harmonising massage. Ancient Indian massage with warm oil to relieve tension while restoring energy and vitality.*

..... 1h ..... **99 €**  
 ..... 1h30 ..... 150 €



## SOIN MARIN SILOUHETTE SILOUHETTE MARINE TREATMENT

### SOINS MARINS SILOUHETTE « MINCEUR, FERMETÉ, LÉGÈRETÉ »

Ce soin comporte un modelage drainant et anticellulite manuel combiné à l'efficacité du modeleur palper-rouler. Il inclut également la pose d'un enveloppement : soit tonifiant sous forme de poudre, soit rafraîchissant sous forme de gel.

Le complexe minceur, fermeté ou légèreté sera mélangé à l'enveloppement en fonction des recommandations de votre algothérapeute. Les soins silhouette sont idéaux pour drainer les toxines, libérer la cellulite et l'eau rétentionnelle. Ils limitent le stockage des graisses permettant de diminuer l'effet « peau d'orange ».

*Silhouette Marine Treatments - "Slimming, Firmness, Lightness". This treatment includes a manual draining and anti-cellulite modelling massage combined with the efficacy of the skin roller. It also includes the application of a wrap: toning in powder form or refreshing in gel form. The slimming, firmness or lightness complex will be combined with a wrap, as recommended by your algotherapist. Silhouette treatments are ideal for draining toxins, releasing excess cellulite and water. They also limit fat storage, thus reducing the "orange peel" effect.*

..... 1h30 ..... 150 €

Véritable séance d'efficacité, l'expérience est à ajouter aux soins visage.

*A truly effective session, with experience added to facial treatments.*



## PERFECTION DES MAINS PERFECT HANDS

### LE SOIN SUBLIME DES MAINS

Un soin unique pour sublimer les mains jusqu'au bout des ongles. Les ongles sont limés, nettoyés et les cuticules sont éliminées. La mise en beauté se poursuit par un gommage. L'effet illuminateur sur les ongles est inédit. Un modelage de réflexologie avec un soin hydratant antitaches vient parfaire ce moment de détente absolue.

#### ***Sublime hand Treatment.***

*A unique treatment to enhance your hands right up to your nails! Your nails are filed and cleaned, while cuticles are removed. This beauty treatment continues with a scrub. The nail brightening effect is unheard of! A reflexology modelling massage with an anti-mark moisturising treatment completes this moment of absolute relaxation.*

..... 30 min .... 38 €



